
 

 

Styrelsemöte 190917      
        
Närvarande: Robban, Ronny, Arne, Ingela 

 
Mötets öppnade       

 

Dagordningen fastställs     

 

Föregående mötesprotokoll gås igenom    

 

• Lokalen tömmer scouterna 15/10. Byaföreningen har ett skåp och sitt tält. Robban förvarar 

tältet. Innehåll i skåpet hos Ronny. Har även ett skåp i Fleninge.  

• Inbjudningar:  

Medlemsantalet har ökat från 186 till 191 

 

• Frågor från Ödåkrabor till Byaföreningen via mejl. Kan frågorna från Ödåkraborna läggas in 

på Facebook?  

 

 

Övriga frågor 

• Anders kvarstår som ordförande, Ingela är sammankallande  

 

• Titta på hemsidan så vi kan uppdatera informationen där 

 

• I våras var det träff ute i byarna, lägg länk på hemsidan 

 

• Bullerskydden – Ronny jobbar vidare med detta.  

 

• Meröppet bibliotek – det ligger eventuellt i framtiden enligt bibliotekschefen  

 

• Föreningen är husvill vart ska vi ta vägen?  

 

• Årsmötet. Var ska vi vara och vem ska vi bjuda in?  

 

 

Nästa möte 16/10 19.00 hemma hos Ronny.  

 

Ingela ordnar kaka till nästa gång 

 

 

  

    


